
 Protokół Nr XI/07
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 29 czerwca 2007 roku

Otwarcie obrad – godz. 1510

Zamknięcie obrad – godz. 1913

Ad. 1
Obrady otworzył  Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są  prawomocne  –  w  sesji 
uczestniczyło  14  radnych  (lista  obecności  radnych  oraz  lista  obecności  sołtysów  i  gości  zaproszonych 
stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał  radną Stefanie Radomińską.

Ad. 4
Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniej sesji RM i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
głosowało 14 radnych:   za – 13     przeciw – 0     wstrzymało się –1

Ad. 5
 Przewodniczący RM – zapytał  czy  są uwagi  do dostarczonego radnym porządku  obrad  (proponowany 
porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).
Przystąpiono do głosowania  nad przyjęciem proponowanego porządku obrad:
głosowało 14 radnych:  za – 14   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad.6

E.  Mihilewicz  –  złożyła  informację  o  funkcjonowaniu  Gminnego  Przedszkola  Publicznego  z  Grupą 
Żłobkową w Radkowie w roku szkolnym 2006-2007  (informacja stanowi załącznik do protokołu).

M.  Kaniewska  –  złożyła  informacje  o  funkcjonowaniu  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  w 
Wambierzycach w roku szkolnym 2006-2007  (informacja stanowi załącznik do protokołu).



M.  Kaleta  –  Białas  –  złożyła  informację  o  Funkcjonowaniu  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  w 
Ścinawce Dolnej w roku szkolnym 2006-2007 ( informacja stanowi załącznik do protokołu).

G. Klecha – Seledec – złożyła informację o funkcjonowaniu Publicznej Szkoły Podstawowej w Radkowie 
w roku szkolnym 2006-2007 (informacja stanowi załącznik do protokołu).

A. Jansa– złożył informację o funkcjonowaniu Zespołu Szkół w Ścinawce Średniej w roku szkolnym 
2006-2007  (informacja stanowi załącznik do protokołu).

E. Kristman– złożyła informację o funkcjonowaniu Gimnazjum w Radkowie w roku szkolnym 2006-2007 
(informacja stanowi załącznik do protokołu).

Z-ca Burmistrza – przedstawiła ogólną informację o funkcjonowaniu placówek oświatowych na terenie 
Miasta i Gminy Radków w roku szkolnym 2006-2007 ( informacja stanowi załącznik do protokołu).

O godz. 1655   liczba radnych zmniejszyła się do 12 obrady opuścili r. A. Rakowska i r J. Gorczycki.

Burmistrz - Burmistrz podziękował dyrektorom za współpracę i prosił dyrektorów o korzystanie nie tylko 
z  bazy  placówek  oświatowych  ale  również  wyjście  poza  teren  szkół  na  obiekty  sportowe  które  w 
ostatnim okresie powstały na terenie gminy.

O godz.1710  Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
O godz. 1729 wznowiono obrady.

Ad.7

Burmistrz  –  przedstawił  informację  na  temat  organizacji  Dożynek  Gminnych  (  informacja  stanowi 
załącznik do protokołu).

Ad. 8

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 28 maja 2007 roku do 28 czerwca 2007 roku 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

A. Kukurba – zapytał Burmistrza w jaki sposób zamierza zagospodarować boisko sportowe aby młodzież 
dalej mogła z boiska  korzystać.

Burmistrz -  stwierdził, że winnym całej sytuacji związanej z przejściem stadionu w użytkowanie do Urzędu 
jest r. A. Kukurba, gdyż to on zwrócił się do Urzędu z pismem zrywającym umowę dzierżawy  na boisko 
sportowe. Burmistrz  o sposobie zagospodarowania boiska sportowego poinformuje w późniejszym terminie.

S. Hajłasz – zwrócił się z prośbą, aby  afisze informujące o zebraniu mieszkańców wsi  Tłumaczów celem 
wyjaśnienia  wszelkich  spraw  związanych  z  projektowaną  lokalizacją  dwóch  suchych  zbiorników 



przeciwpowodziowych  z  funkcją  rekreacyjną,  które  ma  odbyć  się  w  dniu  8  lipca  2007  roku,  zostały 
rozplakatowane na terenie wsi Tłumaczów.
Burmistrz – zwrócił się do obsługi Rady Miejskiej o zapisanie w protokole i realizację prośby radnego S. 
Hajłasza.     

Ad. 9

Druk NR 1  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok.

Skarbnik Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 12radnych:   za – 12     przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2   w sprawie uwzględnienia skargi.

Przewodniczący RM – poinformował, że wpłynęła skarga od Wojewody.

J. Rakowska- Sekretarz Gminy – uzasadniła podjęcie  uchwał (druk nr 2 i druk nr 3).

 Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 12 radnych:    za – 12      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.



DRUK NR 3    zmieniający uchwałę Nr IV/13/06 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 28 grudnia 2006 
roku  w  sprawie  Regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania 
nauczycielom  dodatków:  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  niektórych 
składników wynagradzania, a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 
dodatku mieszkaniowego. 

Przewodniczący RM – poprosił  o przedstawienie  opinii  Komisji  RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
głosowało 12 radnych:    za – 12      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

Ad. 10
S. Hajłasz- wystąpił z wnioskiem w imieniu Klubu ODNOWA, aby dyskusje na temat sportu odłożyć po 15 
lipca  2007  roku.  Uważa,  że  należy  wypracować  kierunki  rozwoju  sportu  na  terenie  gminy  Radków. 
Proponuje,  aby  zorganizować  spotkanie  z  Prezesami  Klubów  Sportowych  i  innymi  osobami 
zainteresowanymi na którym będą omawiane sprawy sportu.

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o zabranie głosu.

Burmistrz – w tej sprawie nic nie ma do powiedzenia.

A.Kukurba – uważa, że wniosek jest słuszny i konieczny, będzie głosował za tym wnioskiem.

Burmistrz – uważa, że radny A. Kukurba 

Wniosek Przewodniczącego Klubu ODNOWA został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 11
Nie zgłoszono.

Ad. 12

 Przewodniczący RM:
 odczytał pismo Referatu Oświaty w spawie wytypowania dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej do 

pracy  w  komisji  konkursowej,  celem  przeprowadzenia  konkursu  na  stanowisko  Dyrektora 
Gimnazjum im. Mikołaja Kopernika w Radkowie

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  do  pracy  w  komisji  konkursowej  dla  wyboru 
Dyrektora Gimnazjum.



 A. Kukurba –  Komisja Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  -zgłasza kandydaturę r.  J.  Pabiana i  r.Cz. 
Jarzyńskiej
 B. Siemczonek- Komisja Zdrowia Spraw Społecznych i Porządku Publicznego zgłasza kandydaturę r. J. 
Pabiana i r. B. Kuczyńskiego.

Przewodniczący RM poinformował, że  z uwagi na fakt, że Pani Jarzyńska jest nieobecna i nie może wyrazić 
zgody, kandydatura ta nie może być brana pod uwagę.
Przewodniczący zapytał r. Pabiana i r. Kuczyńskiego czy wyrażają zgodę na pracę w komisji.
Radny J. Pabian i radny B. Kuczyński wyrazili zgodę do pracy w komisji.

Innych kandydatur nie zgłoszono w związku z czym przystąpiono do głosowania nad wytypowaniem  dwóch 
radnych do pracy w komisji konkursowej.
Głosowało 12 radnych:   za – 12   przeciw – 0    wstrzymało się - 0 

 poinformował, że wpłynęło pismo Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi o istniejącej możliwości 
przekazania  Zespołu  Szkół  Agrotechnicznych  w  Bożkowie,  poprzez  zawarcie  porozumienia 
określającego sposób, warunki oraz terminu przekazania szkoły

A.Kukurba -  Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki odczytał protokół z posiedzenia 
komisji z dnia 27 czerwca 2007 roku, oraz sprawozdanie z przeprowadzonej wizytacji  w Gminnym Centrum 
Kultury,  Sportu  i  Turystyki  w Radkowie.  Przedstawił  wnioski  które zostały  wypracowane na posiedzeniu 
komisji.

O godz. 18 45 obrady opuścił  radny R. Markowicz.

Burmistrz udzielił odpowiedzi na wnioski A. Kukurby:
–  basen  w  Radkowie  należy  odbudować  od  podstaw,  te  urządzenia  które  były  dotychczas  zagrażają 
bezpieczeństwu, dlatego też polecił sporządzić protokół i wyłączyć z eksploatacji  zjeżdżalnie i skocznie
- kosiarka//////////////
///////////////////////////////////
Burmistrz poinformował, że odniesie się do pozostałych  wniosków w późniejszym terminie.

A. Kukurba- apeluje do Burmistrza o uruchomienie działalności gastronomicznej na Basenie oraz zapytał co 
będzie  z  Atlasem  do  ćwiczeń  który  Burmistrz  obiecał  dla  Radkowa.  Proponuje  aby  przejąć  lokal  ze 
Spółdzielni  Mieszkaniowej.  Odnośnie  budki  gastronomicznej  na  Zalewie  proponuje  wydzierżawić  osobie 
która go wyremontuje i będzie użytkowała go przez okres 2-3 lat.

Burmistrz – przekaże teren, stworzymy

A. Kukurba – przekazałem obiekt na Basenie pracownikowi Urzędu Pani S. Wójtowicz.

    
Ad. 13

Po wyczerpaniu porządku obrad   Przewodniczący RM zamknął XI sesję Rady Miejskiej w Radkowie

Protokołowała: Lucyna Połowczuk
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